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机械式粉碎器 使用说明书
Operation Instruction
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适用挖机

1

/  Suitable excavator

机械式粉碎钳操作使用手册MECHANICAL PULVERIZER

规格及适用设备
北奕机械
BeiYi Machinery

型号Model

BY200/300

适配挖机
Suitable excavator

20T 874 431 2079 1157 470

EDCBA
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MECHANICAL PULVERIZER

1) 当油缸的抽杆到它的极限时，不能操作特殊设备。如果一个大力作用在全部延伸在外面的

抽杆时，挖掘机的部件可能受到损害，弯曲，开裂。

1) Do not operate the BYM Attachments when the excavator cylinder rods are extended to their ends of 

stroke.If a large force is exerted to the fully extended cylinder, the excavator links and other parts may be 

damaged, bent or cracked.

2) 不要使用北奕附属装置来做撬具，锤击或推移目标物。否则，装备会受到损害。

2) Do not use BYM Attachments to pry,blow or pound objects.Otherwise,the shear and the excavator may 

be damaged.

机械式粉碎钳操作使用手册

操作守则
北奕机械
BeiYi Machinery /  Operation
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3) 当挖机行走的时候不要让特殊装备接触地面，否则过大的力应用在臂和销轴上会引起

损害问题。

3) Do not press the BYM attachments against the ground when the excavator turns around. Otherwise 

,excessive force is applied to the arm and pins,causing damage and problems.

机械式粉碎钳操作使用手册MECHANICAL PULVERIZER

北奕机械
BeiYi Machinery操作守则 /  Operation
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6) 不要用刀具的抽杆来推动混凝土块。
6) Do not bite concrete lumps with the reinforced rod cutter.

7) 当我们的装置抓住目标物的时候不要摆动或悬转。对于一些挖掘机臂的末端可能打

开并释放目标物。这是很危险的。
7) Do not run or swing the excavator while the BYM Attachments holds an object.

8) 当挖掘机移动附属装置时，确保打开臂的末端。这样保护活塞杆免受伤害。
8) When the excavator travels with the BYM Attachments, be sure to open the ends of the arms.This 

protects the piston rod against damage.

9) 当离开挖掘机时把附属装置放在地上并停止引擎。
9) When leaving the excavator ,put the BYM Attachments on the ground and stop the engine.

机械式粉碎钳操作使用手册MECHANICAL PULVERIZER

操作守则
北奕机械
BeiYi Machinery /  Operation
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北奕机械
BeiYi Machinery操作警告 /  Caution
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操作之前的准备工作

在使用之前，加注黄油在轴套和销轴之间，黄油一天注入多于多于两次.

Be sure to apply grease to pins and bushing before use.Greasing is needed more than two times a day.

/  Preparation before operation

机械式粉碎钳操作使用手册MECHANICAL PULVERIZER

安装说明
北奕机械
BeiYi Machinery /  Installation
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机械式粉碎钳与挖掘机的穿销孔需一一对应
Mechanical pulverizer pin hole corresponds to the excavator pin hole correctly. 

/  Installation

Pin hole穿销孔

机械式粉碎钳操作使用手册MECHANICAL PULVERIZER

安装说明
北奕机械
BeiYi Machinery
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安装完毕
Finished installation 

机械式粉碎钳操作使用手册MECHANICAL PULVERIZER

安装说明
北奕机械
BeiYi Machinery /  Installation
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